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oNDERWERP: Opvolging n.a.v, rapport bluswatervooziening brand Sint Urbanuskerk Amstelveen

Geachte heer Bos,

Op 24 april 2019 ontvingen wij uw inspectierapport'Bluswatervooziening brand Sint Urbanuskerk
Amstelveen' met daarbij een aanbiedingsbrief waarin u vraagt de bluswatervooziening in onze regio nader
in ogenschouw te nemen en waar nodig verbeteringen aan te brengen.

Het onder¿oeksrapport richt zich op de situatie binnen Veiligheidsregio Amsterdam - Amstelland. De
constateringen uit het rapport zijn binnen de veiligheidsreglo Twente nagelopen. ln de volgende paragrafen,
overeenkomstig met de onderwerpen uit het onder¿oeksrapport, wordt de Twentse situatie toegelichtl

Gontracten - verloopt naar wens
De veertien Ïwentse gemeenten hebben een contract met drinkwaterbedrijf Vitens voor de
bluswatervoorziening. Deze overeenkomsten zijn rond 2012 voor onbepaaiOe t¡c aangegaan en bevatten
onder meer afspraken over 'natte controles' (werking van de brandkraan) door Vitens ên 'Oroge controles'
(schouwen op zichtbaarheid en bereikbaarheid van de brandkranen) door de gemeente.
ln een dienstverleningsovereenkomst is bepaald dat Brandweer Twente de 'droge controles, voor de
gemeenten uifuoert en onregelmatigheden aan de brandkranen rapporteert aan de gemeente. Conform
artikel 2 Wvr is de gemeente belast met de organisatie van de brandweezorg, waaronder een adequate
bluswatervoorziening valt.

Beheer & onderhoud - voor verbetering vatbaar
Elke brandkraan in een gemeente wordt in een cyclus van vier jaar gecontroleerd door Vitens. Brandweer
Twente voert de 'droge controle ook in een cyclus van vier jaar uit, maar twee jaar na de controle van
Vitens. Op deze manier wordt elke brandkraan elk twee jaar gezien.
Constateringen en gebreken uit controles worden bijgehouden in een app Webgis. Brandkranen met een
geconstateerde onregelmatigheid worden automatisch, binnen 24 uur uit'LiveOp' gehaald. LiveOp is het
informatiesysteem waarin operationele brandweereenheden informatie halen ten bãhoeve van de inzet.
Locaties en capaciteit van brandkranen is daar onderdeel van. Op deze manier beschikken de
gealarmeerde eenheden altiid over real-time informatie over de beschikbare bluswatervoorziening.
Eén keer per twee maanden onfuangt iedere gemeente van Vitens een overzicht met mankemenien aan de
brandkranen. Momenteel fiuni 2019) varieert het aantal brandkranen buiten dienst tussen de 0,7o/o en 6,4o/o.
Totaal telt Twente 23.891 brandkranen. Per gemeente varieert de opvolging.

Operatlonele lnformatievoorziening- voor verbetering vatbaar
Binnen Twente wordt gebruik gemaakt van LiveOp voor de operationele informatievooaiening. De
brandkranen in LiveOp komen vanuit de landelijke database van GEO4OOV. Zoals vermeld riorden
brandkranen buiten dienst niet in LiveOp getoond.
lnformatie over secundaire en tertiaire bluswatervooziening is oorspronkelijk afkomstig vanuit een
inventarisalie in 200712008 en zijn ook te vinden in LiveOp. Deze gegevens zijn ad hoõ geactualiseerd, maar
zijn niet meer volledig en nog niet structureel geactualiseerd.
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Verbeteracties
Binnen Brandweer Twente is een project bluswatervooziening gestart om o.a. de actualisatie van de
gegevens over secundaire en tertiaire bluswatervooziening en het beheer ervan te borgen. Het voornemen
is om medio 2a20 deze actualisatie afgerond en het beheer geborgd te hebben.
Daamaast wordt er met gemeenten het gesprek gevoerd over de opvolging van de buiten dienst gestelde
brandkranen en op deze wijze verbeteringen aan te brengen.

Vertrouwende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Twente

tng.
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Opvolging aanbevetinsen onderzoek repressieve brandweerzorg VERZ¡NDEN I I 01il, Z01g

Geachte heer Bos,

ln uw bríef van 20 februari 2019 vraagt u ons om u op de hoogte te stellen over de ontwikkelingen van de
'warme' Rl&E, toegespitstop variabele voertuigbezetting. Bijgaand ontvangt u op uw verzoek de vastgestelde
en goedgekeurde Warme Rl&E. De Rl&E is getoetst en gecertificeerd dooi een extem deskundlg
adviesbureau Humancapitalcare (d,d. ',2 april2018). De Ondernemingsraad VRT heeft op d.d. i4 maart 2019
ingestemd met de uitgevoerde Risico lnventarisatie en Evaluatie (Rl&È) en plan van Aanþak (pvA).

Varlabele voertuigbezetting
De brandweerkazemes die bij een maatgevend brandscenarío gebruik willen maken van variabele
voertuigbezetting worden hiervoor expliciet aangewezen. Het vakmanschap van de bevelvoerder speelt
vervolgens een belangriike rol in de afweging om variabele voertuigbezetting in te zetten. Hierop m'oeten o.a.
bevelvoerders worden getraind. Het inzetten van variabele voertuigbezettinj is daarom enkel vån toepassing
wanneer het Twentse oefenprogramma op het onderdeel variabele voertuigbezetting is doorlopen.
Er ls inmiddels uitvoering gegeven aan het ptan van aanpak van de warmã a&E: nãt oefenen op het
onderdeel vanabele voertuigbezetting is geborgd in het Twentse oefenprogramma 201g en verder,

Methodiek Warme Rl&E
Al sinds de verplichting tot het maken van een RI&E voor de warme taken van de brandweer wordt er
gezocht naar een hanteerbaar instrument dat de repressieve risico's en beheersmaatregelen in kaart
brengt. Eerder werd dit gedaan met een vragenlijst met zo'n 860 vragen. Nadeel van dele methode is dat het
zeer arbeidsintensief is, dat de vragen de werkelijke risico's nauwelijks beschrijven en dat ze het
risicobewustzijn niet vergroten. De VRT heeft een altematieve manier ontwikt<élO en toegepast binnen
Twente, Hierbij is er gedacht vanuit het gevaar, en niet vanuit de taak. Deze manier van-denken heeft geleid
tot de beschrijving van zo'n 40 prioritaire gevaren. Met een afuaardiging van beroepsbrandweermedewerkers
en vrijwilligers zijn deze 40 prioritaire risico's samen doorlopen. Uitkomsten hiervan zijn opgenomen in het
plan van aanpak. De reacties van de medewerkers die deelgenomen hebben aan de êess¡ãs waren positief.
Ze gaven aan dat deze methodiek goed is voor het cretiren van veiligheidsbewustzijn.

bied ik u aan om desgewenst een nadere toelichting te geven op de methodiek die in Twente is
en inmiddels landelijk geadopteerd ís door de projectgroep ,Branche Rl&E'

Vertro voldoende te hebben geïnformeerd,

illt_,,, . -,,': nl

Met

Twente
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lnbreng Veiligheidsberaad Evaluatie Wet veiligheidsregio's

Geachte heer Muller,

De Wet veiligheidsregio's vormt het bestaansrecht van zowel de veiligheidsregio,s als het
Veiligheidsberaad. De evaluatie van deze wet volgen we als Veiligheidsberaad dan ook
nauwlettend. Het is om die reden dat het Veiligheidsberaad u in deze fase standpunten
op enkele thema's wil aanreiken met het vezoek deze te betrekken bij uw onderzoek. ln
voorliggende brief treft u deze standpunten aan. De standpunten zijn tot stand gekomen
door middel van een bestuurlijke rondgang langs alle vijfentwintig voorzitters
veiligheidsregio en besproken in de vergadering van het Veiligheidsberaad van 7 oktober
2019.

Flexíbiliteit en lenigheid
ln het algemeen is het Veiligheidsberaad van mening dat de veiligheidsregio,s goed
functioneren. Er zijn aandachtspunten, maar de verandering ten opzichte van 2010, het
moment van invoering van de wet veiligheidsregio's, is positief. Veiligheidsregio,s
verschillen van elkaar, zowel in hun risicoprofiel als in hun geografische, organisatorische
en bestuurlijke context. Vanuit dat perspectief stelt het Veiligheidsberaad dat het van
belang is dat de wet uitgaat van gelijkwaardige oplossingen voor het afdekken van
risico's en ruimte. Daarom wordt als standpunt meegegeven dat de wet ruimte moet laten
aan wensen en behoeftes uit de samenleving. Daarnaast is het van belang dat de wet
flexibel en lenig genoeg is om in te kunnen spelen op nieuwe typen crises. Dit om
noodzakelijke transities naar andere werkwijzen mogelijk te maken. Bovendien zou de
Wet veiligheidsregio's meer dan nu het geval is, beschreven moeten worden in de termen
van 'resultaat' en zich moeten beperken tot de hoofdlijnen. Dit geldt ook voor de
onderliggende besluiten: het Besluit veiligheidsregio's en het Besluit personeel
veiligheidsregio's.

ln het licht van voorbereiding op nieuwe typen crises, verzoeken veiligheidsregio,s ook
om een evenwichtige positie van de betrokken disciplines en haarfunctionarissen in de
wet. ln de huidige wet zijn de taken en verantwoordelijkheden van de brandweer uitvoerig
en gedetailleerd beschreven, terurrijl de taken en verantwoordelijkheden van de GHOR of
bevolkingszorg nauwelijks tot niet zijn beschreven. Over de verbinding met de politie in
relatie tot crisisbeheersing zegt de huidige wet niets. Een evenwichtige vaslegging van
taken en verantwoordelijkheden in de wet helpt om een gelijkwaardige en integrale
voorbereiding van alle disciplines in de crisisbeheersing te bewerkstelligen.
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Reikwijdte

De voorzitters van de veiligheidsregio's denken verschillend over de reikwijdte van de
veiligheidsregio en handelen hier ook in de praktijk naar. Er zijn voorzitters die pleiten
voor integratie van zorg en veiligheid en/of openbare orde en veiligheid in de
veiligheidsregio's en er zijn voorzitters die van mening zijn dat de veiligheidsregio's zich
moeten beperken tot de kerntaak. Het Veiligheidsberaad is van mening dat de wet de
keuze voor verbreding van de taakopvatting van de veiligheidsregio niet zou moeten
belemmeren, maar ook niet opleggen. Het is aan de (gemeenten in de) veiligheidsregio's
om de reikwijdte van de veiligheidsregio al dan niet te verbreden.

Maatvoering
Het Veiligheidsberaad is van mening dat er geen ideale schaal voor maatvoering bestaat.
Het synchroniseren van de maatvoering met de maatvoering van bijvoorbeeld
politieregio's roept weer vragen op met betrekking tot schaalgrootte van GGD-regio's of
regio-indelingen van andere crisispartners, zoals waterschappen en energiebedrijven. Op
een enkele veiligheidsregio na is dan ook de balans: huidige schaalgrootte intact laten.
Uitzondering hierop betreffen de veiligheidsregio's Flevoland en Gooi- en Vechtstreek. Zij
zijn nagegaan, conform het advies van de commissie Hoekstra uit 2013, of zij van
voldoende omvang en gewicht zijn om invulling te kunnen geven aan hun taken. Dit heeft
ertoe geleid dat deze regio's de wens hebben geuit om te fuseren. Dit bl¡jkt echter te
conflicteren met de huidige wet veiligheidsregio's in relatie tot de specifieke
bevoegdheden van de Commissaris van de Koning bij rampen en crises.
De conclusie van het Veiligheidsberaad inzake maatvoering luidt dan ook, dat het
Veiligheidsberaad hecht aan het verlengd lokaal bestuur en daarmee aan de huidige
maatvoering van de veiligheidsregio's. Wel is het Veiligheidsberaad van mening dat daar
waar veiligheidsregio's zelf aangeven te willen fuseren, de wet een dergelijke fusie moet
faciliteren, ook als deze over de provinciegrenzen heen gaat.

Ve ra n twoo rd e I ij kh e i d sv a c u ü m
Bij incidenten waarbij de grenzen van de veiligheidsregio's worden overschreden, ervaart
het Veiligheidsberaad een verantwoordelijkheidsvacuüm. Deze ruimte is onvoldoende
duidelijk beschreven in de huidige wet. Zodra een crisis de grenzen van de
veiligheidsregio overstijgt, wordt het bestuurlijk ingewikkeld. Tegelijkertijd wordt
geconstateerd dat bij een moderne crisis deze grenzen steeds vaker worden overstegen.
De complexiteit neemt nog verder toe als nationale en/of internationale samenwerking
noodzakelijk is.

Het ervaren verantwoordelijkheidsvacuüm bemoeilijkt niet alleen bovenregionale,
nationale en internationale samenwerking, maar is potentieel risicovol bij daadwerkelijke
crises. ln een crisis is immers een heldere verantwoordelijkheids- en
bevoegdheidsstructuur cruciaal, gebaseerd op bestuurlijke hiërarchie. De huidige
afspraak die hierover is gemaakt in het Veiligheidsberaad is dat de bronregio leidend is.
Dit is echter wettelijk niet verankerd. Ook is niet helder wat de verhoudingen zijn, als één
van de burgemeesters in gebreke blijft. De voorzitter veiligheidsregio kent geen
doorzettingsmacht richting burgemeesters buiten de veiligheidsregio of richting andere
betrokken veiligheidsregio's.
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ook de minister kent geen formele doorzettingsmacht richting de voorzitter
veiligheidsregio of de desbetreffende burgemeester. Deze onduidelijkheid bestaat ook
tussen departementen. De departementen zijn gelijkwaardig aan elkaar. Wanneer een
crisis meerdere departementen raakt, is niet helder hoe de bestuurlijke hiërarchie is
georganiseerd.

Het Veiligheidsberaad is dan ook van mening dat de rollen en verantwoordelijkheden van
alle actoren in het stelsel vragen om een helderder omschrijving in de wet dan nu het
geval is. Dit geldt ook voor de rol van de commissaris van de Koning. Het belang van
goede bestuurlijke verhoudingen wordt algemeen erkend in het normale bestuurlijke
verkeer tussen burgemeesters en Commissaris. Daar waar het echter specifiek gaat over
crisisbeheersing, is de rol en positie van de Commissaris niet duidelijk voor de voorzitter
veiligheidsregio en daardoor van onvoldoende toegevoegde waarde. ln de huidige
praktijk wordt de Commissaris van de Koning in dergelijke situaties vooral geTnformeerd,
waardoor deze zijn toezichthoudende taak goed kan invullen. Een dergelijke
informatieplicht volstaat.

F i n a nci eri ng sstr uctu ur
Het Veiligheidsberaad heeft conform het rapport van de Raad voor de Financiële
verhoudingen uit 2015 als opvatting dat het evenwicht van de gemeentelijke en
rijksfinanciering niet in verhouding staat tot de steeds verder toenemende landelijke
eisen. Het veiligheidsberaad is daarom van mening conform de Financiële-
verhoudingswet dat, beleidsvoornemens van het Rijk die leiden tot een wijziging van de
uitoefening van taken of activiteiten voor veiligheidsregio's, gepaard moet gaan met extra
financiële middelen.

I nform ati evoorzie n i n g

Gezien het toenemende belang van informatie- en communicatievoorziening is het
noodzakelijk dat de landelijke informatie- en communicatiesystemen robuust zijn en dat
er landelijk netcentrisch wordt gewerkt. Hiertoe is het van belang dat de landelijke
informatie- en communicatiesystemen zoals LCMS als basisvoorziening worden
aangemerkt.

Daarnaast behoeft de informatiepositie van de veiligheidsregio en in het bijzonder van de
voorzitter veiligheidsregio versterking, zodat deze zich tijdig kan voorbereiden op
mogelijke incidenten en crises.

De mocrati sche I eg iti m ite it
ln het kader van verlengd lokaal bestuur hebben veiligheidsregio's over het algemeen
positieve ervaringen met het versterken van de democratische legitimiteit binnen de
veiligheidsregio's en zijn daarmee van mening dat deze voldoende geborgd is.

Klankbordgroep

Graag refereer ik aan de toezegging van de minister van Justitie en Veiligheid in het
Veiligheidsberaad van I oktober 2018,waar hij sprak over de instelling van een
klankbordgroep met participatie vanuit het Veiligheidsberaad. Tegelijkert¡d heeft de
minister op 24 september 20'l 9 aangegeven dat het aan de evaluatiecommissie is haar
eigen werkwijze te bepalen.
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lk verneem graag uw reactie op de wens van het Veiligheidsberaad om in een
klankbordgroep zitting te nemen, zodat recente praktijkervaring vanuit bestuurlijk
perspectief kan worden ingebracht.

Tot slot
Het Veiligheidsberaad is uiteraard van harte bereid met u in gesprek te gaan over de
naar voren gebrachte standpunten.
lk wens u en uw commissie veel wijsheid toe bij het uitvoeren van de evaluatie.

Met vriendelijke groet,

H.M.F. Bruls
Voorzitter Veiligheidsberaad
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Datum 15 oktober 2019
Onderwerp Brandweer

Met deze brief informeer ik uw Kamer over ontwikkelingen met betrekking tot de
brandweer. Ik geef daarbij een actualisering van eerder ðan uw Kamer gezonden
brieven.

De brandweer vervult een belangrijke functie in de samenleving. Daarom worden
aan de brandweer hoge eisen van vakbekwaamheid, geoefendheid, optreden in
teamverband, en trefzekerheid in moeilijke omstandigheden gesteld. Dat vraagt
veel van de brandweerorgðnisåtie en dus van de mensen die samen die
organ¡sâtie vormen. Stabiliteit en vertrouwen in elkaar zijn onlosmakelijk
verbonden met een goede taakuitvoering door de brandweer, De brandweer heeft
te maken met veranderingen en onderkent dat ook, Veranderingen die
voortvloeien uit regelgeving, behoefte aan een grotere Flexibiliteit in de
bedrijfsvoering, een gewijzigde bereidheid om als vrijwilliger aan de slag te gaan,
en nieuwe uitdagingen zoals in het kader van de energietransit¡e,

De brandweer is onderdeel van de veiligheidsregio. De veiligheidsregio,s zijn in de
kern verantwoordelijk voor de brandweerzorg, het organiseren van de
rampenbestrijding en crisisbeheersing en de geneeskundige
hulpverleningsorganisatie in de regio (cHoR). Voor het functioneren van de
veiligheidsregio's en de democratische controle daarop is betrokkenheid van
gemeenteraadsleden van groot belang. Ik breng uw Kamer in dat kader ook op de
hoogte van mijn inzet naar aanleiding van de motie Den Boerr over
clemocratische legitimiteit van veflígheidsregio's.

Rechfsposifle b ra n dweerv rijwi I I igers
De inzet van vrijwilligers is een wezenlijk elemenl in onze samenleving; het
belang daarvan neemt eerder toe dan af. Bij de invulling van vrijwilligheid moeten
we natuurlijk ook meebewegen met gewijzigde opvattingen en wensen van
vrijwilligers; zij die al vrijwilliger zijn én zij die overwegen als vrijwilliger aan de
slag te gaan. De brandweer is bij uitstek een orgðn¡satie waar vrijwilligheid
onderdeel is van de reguliere bedrijfsvoering. Dat besclrouw ik als een groot goed.
ook de brandweer van de toekomst is voor mij een brandweer met zowel
beroepskrachten als vrijwilligers.

Dlrectorðãt-Generðal
Pol¡tle €n
Vell¡9 he¡dsreglo's

Turfm¡¡kt 147
2511 DP Den l-tôðg
Postbus 2030I
2500 EH Den ll¿ag
www. rilksoverheìd.nl/Jenv
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?7 I 9989
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Zoals. toegezegd in mijn b.rief? van 24 juni jr. aan uw Kamer informeer ik u nac.rerover het vervorgonderzoek naar het aanbrengen van een nadrukkerijk enfundðrnenteer on.erscheid tussen vrijw¡lriger; en beroepspersoneer bij crebrandweer' Dat oncrerscheid is, zo brúkt uit juridische rapportenr naar derechtspositionele aspecten, nodig om ook ¡n de toekomst te kunnen werken metbeíde groepen.

Samen met het Veirigheidsberaad (vB) heb lk juni jr. opdracht gegeven totuitwerking van die noodzakerijke differentiatie, Afgevaardigden vanuit het vB, deBrandweerkamer en amb.tenaren van m¡jn ministerie werkãn dat sindsdien uit, Zijonderzoeken hoe dat onderscheid zodanig is te maken dat wordt vorcraan aan denormen uit Êuropese en internationare regergeving en jurisprudentie vân hetEuropese Hof van Just¡tie. Daarbij wor¿t õot-¡n kaart gebracht werke mogelijkeconsequenties dit voor de brandweerorgan{satie heeft, 0p 2e september jr. heb ikdaar in een extra overleg van het Vg oiler gesproken, in voorbeieiding op het VBvan 9 december a.s. over contouren van mogerijke op¡orrinã"n-. o¡läit ou"rnuworden ook de vakorganisatÍes in het overtei ¡Àtrokúen, Ikiecht giotu *uu.ouaan betrokkenheid van de vakorganisaties. ñe hebben er voor geklzen om ineerste instantie in de gezamenrijkheid van de 25 werkgeu*., - i" besturen vanveiligheidsregio's - en mij als stelselverantwoordelijke-aan de slag t" 9run.Betrokkenheid van personeel en vakorganisaties in overleggen orier genoemde
conlouren en de verdere invuiling daarvan, is natuurrìjk uãn o"tung. Ën dat gaanwe dus ook doen' uw Kamer zar naar verwachting in januari 2020 wordengeìnformeerd over cJe u¡tkomst van de overleggen tussen de werkgevers en devakorganisaties.

M ee rj a renp rog ram ma Rem Bra nd
In novernber 2015 is äan uw Kamer het rapport aangeboden van het in opdrachtvan het VB uitgevoerde programma RemBranda. centrare u."ug in Jat rapportwas: hoe worclen minder branden, minder srachtoffers en minder schade bereikten wie kunnen dat beinvroeden of tot stand brengen? uitgangspunt van hetprogråmma was dat brandveiligheid niet gelsoreerd beschouwd moet worden;diverse paftijen moeten daðrðan een bijdiage leveren.
De afgelopen jaren ¡s onder het motto'trä;dveirigheid is een coproductie,, metondersteuning van JenV gewerkt aan verschiilende vervorgproiecten vanRem*rand. op 3r janua.rì j.r.5 is uw Kamer geinformeerd over de inspanningen ophet terrein van brandveirigheid in reratie tol brandveiligheid van woongebouwen
en brandveilig wonen. De projecten Toekomst oranaveitighe¡al in.iJi'¡ntechnische ontwikkeringen, Brandveirigheid in het techn¡sch oncrerwijs en
Risicogroepen en brandveirigheid zijn inmidders afgerond6. een prat<i¡tonderzoek
naar rookversprerding ¡n appartementencomprexen is recent uitgevoerd, Deanalyse van de bevincringen daarvan wordt in het voorjaar 2020 verwacht.

Ge bi edsge rich te opkam sttijd e n
ln het rapport RemBrand is ook voorgeste¡d om voor de brandweer deobjectgerichte opkonrsttijden bij brand te vervangen door gebiedsgerichte
opkomsttijden. In het huidige systeem gerden tijdnormen die gererateerd zijn aanafzonderliJke objecten/typen van gebouwen. In het voorgesteläe systeem wordt

: Kamerstukken ll 20lg/19, Zg5t7, L¡OI Kamerstukken II 20tg/19, 29517, r53
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gewerkt met tijdnormen per gebied. Daarbij bepaalt het overheersende risico het
risiconiveau in dat gebied. Voor zo'n gebied geldt daarbiJ één van de
onderscheiden drie risiconiveaus. Per risiconiveau is er één referentieyraarcle voor
de opkonrsttijd nret een bandbreedte. Het bestuur vðn een veiligheidsregio
bepaalt het ambitieniveau binnen clie bandbreedte. objecten met een zwaarder
risico dan geldt in het gebied worden vooraf gesignaleerd en krijgen extrð
aandacht.

In een samenwerkingsverband van het brandweerveld, vakbonden en de
vakvereniging Branclweervrijwiiligers (vBV) is, in afstemming met mijn ministerie,
gewerkt ðan een voorstel dat door het VB is omarnrd en aan mìj is voorgelegd.
Als bijlage treft u het voorstel aan. Het voorstel sluit aan bij het advies van de
Inspectie lustitie en Veiligheid (Inspectie JenV) in het rapport lnrichting
Repressieve Brandweerzorg, dat uw Kamer op 23 mei 2018 heeft ontvangen.T De
Inspectie JenV wijst daarbij op de relatie tussen de risico's in de veiligheidsregio
en de daarvoor benodigde slagkracht bij de brandweer, en adviseert de
wijzigingen in het Besluit veiligheidsregio's (Bvr) voortvarend door te voeren
teneinde de doelstellingen van dat besluit te bereiken.
Ik sta positief tegenover de ontwikkelde systematiek die de besturen van de
veiligheidsregio's beter in staat stelt keuzes te mðken en besluiten te nemen over
de (organisatie van) de brandweerzorg en hierin transparant en gemotiveerd het
ambitíeniveau te bepalen. Voordeel van de nieuwe systematiek is een grotere
flexibiliteit voor de brandweer die þeter aansluit bij hetgeen de inzet in de praktijk
vrôagt dan de huidige meer rigide systematiek. llet geheel gaat ook gepaard met
een landelijk uniforme methodiek voor dekkingsplannen, wâarbij de gerealiseerde
opkomsttijden onderwerp van analyse zijn en aanleiding kunnen zijn voor
aanpassing van de bedrijfsvoering en/of streeftijden binnen de gestelde kaders.

ln een moties van het lid Van Raak (sp) is de regering verzocht, onder verwijzing
naar het lopend onderzoek naar gebiedsgerichte opkomsttijden, ervoor zorg te
dragen dat gebiedsgerichte opkomsttijden er in geen geval voor mogen zorgen
dat de brandweerzorg verslechtert. Ik onderschrijf dat het belangrijk is dat de
huidige kwaliteit van de brandweerzorg behouden bl¡jft. ¡k hecht eraan dat het
bestuur van een veiligheidsregio haar verantwoordelijkheid neemt en realisflsche
opkomsttijden vaststelt, waarbij een aclieve informatieverstrekking in acht wordt
genomen richting burgers en gemeenteraden. Genoemcl rapport van de Inspectie
JenV laat overduidelijk zien dat dat onderbelicht is en beter en frequenter moet
plaatsvinden. Deze uitgangspunten zal ik dan ook opnemen in regelgeving. op
deze wijze blijft het huidige niveau van brandweer¿org voor de burgers van
Nederland beschikbaar en werken we tegelijkertrjd toe naar een systeem waarin
rneer transparantie en informatie naar besturen, burgers en bedrijven mogelijk is,
gebaseerd op een uniforme aanpak.

Het VB heb ik laten weten onder een aantal randvoorwaarden te kunnen
instemmen met de voorgestelde systematiek en de uitwerking ervan op te nemen
rn een voorstel tot aanpassing van het Bvr. De randvoorwaarden zijn:
- om de goede informatiepositie van de gemeenteraad te borgen dient het

Algemeen Bestuur (AB) van de veiligheidsregio minimaal jaarlijks over de
gerealiseerde brandweerzorg (waaronder de opkomsttijden) in de betreffende
gemeente te worden geinformeerd;

; l{¡ilrr:rstukl<eo fl 7.{\1.'lltE, ,2,)\11 l, \íì.
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- Het AB dient inwoners, bedrijven en objecleigenaren rn het gebied waarin der.8-minutennorm brilkens het dekkings[tan niet kan worden'gehaa¡d acLief teinformeren;
- Voor een transparante verantwoording over de gef evercre brarrdweerzorgworden aile opkomsttijden geregistreerd door nÀt ng. Deze registratie is bas¡svoor inziclrt in de combinatre tõðk en sragkracht, wat tevens vãn belang ¡s voorVariabele voertuigbezetting/Uitru k op U Jar;- De 25 besturen van de veiligheidsregio's sreilen een randerijk uniformevrerkwijze vast m.b.t. dekkingsplannen, inclusief 

"fsternminq 
;etvertegenwoordigingen van het personeel, en een unifbrme Ãgistratie van deopkomsitijden.

De randvoorwaarden worden in regelgeving opgenomen.

Þe randvoorwaarden vroeien vo.ü u¡t de door de Inspectie Jenv in het rapportover repressieve brandweerzorg weergegeven stevige kritiek m.b.t, de huidigeob¡ectgerichte opkomsttijden, alsmedã u¡t ¡,*t belan! van een uniforme aanpak.

De voorgestelde systematiek zar in een aantal pilotregio.s worden getoetst om zoervaring op te doen. De Inspectie renV zar daarbij worden betrokkãn zodat zij kantoetsen hoe de uitwerking van de nieuwe systematiek in de pråktijk praatsvindt endaðrmee inzicht kan krijgen in de toetsbauih"id uan de te wijzigeÃ råqetgevingover opkonrsttijden. De uitkomsten van de pirots worclen meegenomen bij hettrðject tot aa'passi.g van cre regergevíng. òe aanpassing van het Bvr zar aan uwKamer worden voorgeregd. Ge¿ien ook dL doorrooptijd vðn p¡rots koers ik op eeninwerkingtreding van een aangepast Bvr per 1 juli 2021.

Uitruk ap îvtaat
In vervolg op het onderdeel variabele voertuìgbezetting/ Uitruk op Maat van heteerdergenoemde rapport tnrichting Repressieire Brandweerzorg ziet de InspectieJenV er op toe dat alre 24 regio's die craarmee werken e¡nd 20i9 de benodigdestðppen hebben gezet om het personeer op een veir¡ge mðnrer mer vðriaberebezetting te laten werken. In mijn briefe aan uw Ka¡nervan ll februari 2019 hebik gemeld dat de evaruatie van het Landerijk kader uitruk op Maat uif brand ditjaar wordt uitgevoerd door de Raad Brandweercommðndanten (RBC). Deevaluatie is in aprir ji, van start gegaðn. In het onderzoek wordt ingega¿n opwelke wijze en in werke mate uitruk op Maat in cre veirigheiosregioä iordttoegepast en in hoeverre dit in overeenstemm¡ng ¡s met het randerijk VB_kader.Þaarnaast wordt onder¿ocht of dat kader vorgens de veirigheidsr"gi,r,, vordoende
1¡dgrs-teu¡]ng biedt bij vormgeving, imprenrentatie en uitvoering van uitruk opMððt. De RBC heeft met de VSV en de vakl¡onden afgesproken j.tì,i ui"interviews worden betrokken bij de afronding van het onderzoek. Naarverwachting wordt de eindrapportage in het eerste kwartaar van 2020 opgereverd.Ik zal uw Kamer nader inform"r"n Àuu. de bevindingen van de Inspect¡e JenV enover de evaluatierapportage van de RBC.

I nci d e ntb e stnld i ng Geva a rl ij k e Sto ffe n
Incrderrtbestrijding gevaarrijke stoffen (rBGS) is een berangrijk speciårisme van debrandweer. Het vB heeft mij verzocht om ¡n ie stemmen met de verdereontwikkellng van IBGS zodat die meer recht doet aan de praktijk waarin deveiligherdsregio's drt speciarisme meer in samenwerking oppaklen en de aanpakverder wen.en te proressronarrseren. Basrs daarvoor rs de rrjn .Grootscharig
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Brandweer Optreden en Specialistisch Optreden' (GBO SO) waarbij voor
incidenten van de categorie'kleine kans-grote impact' specialistische inzet
noodzakelijk is en duidelijkheid moet bestaan over rollen en
verantwoordelijkheden bij opgeschaalde situaties.

ln reactie heb ik het vB aangegeven de veiligheidsregío's onder specifìeke
voorwaarden de rurmte te willen geven voor de verdere ontwikkeling van IBGS.
Zo dient het bestuur van een veilígheidsregio hierover ee¡r formeel besluit te
nemen. Däarnaast dient de veiligheidsregio zorg te dragen voor een voldoende
kwaliteitsniveau voor de burgers en de veilighe¡d van het personeel zoals
vastgelegd in de Arbeidsornstandighedenwet en het Bvr. In aanvulling heb ik
meegegev€n dat het bestuur van de veiligheidsregio verantwoordelijk blijft voor
de specialistische taken, met uitzondering van de CBRNro-taken die worden
uitgevoerd door de 6 in hel Bvr daarvoor aangewezen regio,s.

8ij de (voorbereiding van de) incidentbestrijding van gevaarl'rjke stoffen kunnen
veel part¡jen betrokken zijn. De veiligheidsregio is en blijft conform art. 10 wvr
verantwoordelijk voor de coördinatie. De doorontwikkeling IBGS moet leiden tot
aantoonbare kwaliteitsverbetering ten opzichte van de huidige situatie.

Ik heb de voorzitter van het VB gevraagd om uitertijk 1 oktober 2020 een
kwal¡tatieve evaluatierapportage met de bevindingen en de stand van zaken van
de doorontwikkeling IBGS op te leveren. Tevens heb ik de Inspectie JenV
gevraagd om kritisch mee te kijken bij de implementatie en evaluatie van de
doorontwìkkeling van IBGS in de veiligheidsregio's. In het najaar van 2020
verwacht ik op basis van deze evaluatie een goed beeld te kunnen vormen van de
toegevoegde waarde van de doorontwikkeling van IBGS en mogelijke knelpunten
in de praktijk. Dit stelt mij in staat om dan ook tot een besluit te komen ten
aanzien van aanpassing van de regelgeving.

Voortgang onderzoeken vuurwerkbestrijding en ops!ag
Met belrekking tot de onderzoeken naar vuurwerkbestrijding en opslag¡r kan ik
uw Kamer melden clat naar huidige inschatting de drie rapporten in de tweede
helft van oktober gereed zijn. Zo spoedig mogelijk nadien zal ik in sarnenwerking
met de bewindspersonen van Infrastructuur en Waterstaat de rapporten en
brjbehorende beleidsreactie aan uw Kamer toezenden. Alles zal er op gericht zijn
eventuele voorgestelde aanpassingen in de handreiking en procedures van de
brandweer, met het oog op de komende jåarwisseling, tiJdig ðôn te passen en
bekend te stellen.

Samenwerking brandweer en Defensie bÌj natuurbrandbestr¡jding
In het Algemeen overleg Êlrandweer van lB oktober z01gr? heb ik toegezegd de
Kamer te informeren over de samenwerking tussen de brandweer en Þefensie bij
natuurbrandbestrijding. Er zijn twee veiligheidsregio's met specialistische kennis
over bestrijding van natuurbranden, Defensie kan op basis van de civiel-militaire
samenwerkingsafspraken ondersteuning bieden met zowel mensen als middelen
bij natuurbranden. oit betreft het zogenaamde Fire Bucket operatrons Team
(blushehkopters) en de Defensie Natuurbrandbestrijding ondersteuningsmodule
(DNOM)' Deze module betreft oncler andere het slaan van calamite¡tenputten voor
bluswater, het creeren van brandgangen voor de bereikbaarheid en de rnzet van
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manschappen op de grond. Deze ondersteuning kan ook grensoversclrrijdencl metbuurlanden en interregionaãr praåtsv¡nden. De brusherikopter is in de zomer van2018 enkele keren ingezet en daarnaast is ook vrak over de grens in Duitsrandgeassisteerd, In cre zomer van 2019 is de rnzet van bovengeÃoemc,e mensen enmaterieel nret nodiq geweest.

Ee n ve i I ig e en erg íe tra ns¡ti e
De energietransitie stôat vorop in de aandachr, Het aspect veirigheid mag daarbijzeker niet.uit het oog verforeå worden. e"n-uå¡r¡ge enårgietranJiiie vereist goeaesamenwerking tussen het kabinet en haar partners. Het kabinet treert oeenergietransitie daarom nadrukkerijk ars aåndachtspunt benoemo in oe agendarisico- en crisisbeheersing 2018-202tr3. oe eiergietransitie nrengt nLuweveiligheidsrisico's met zich mee. oe bran¿weer wordt daarmee onder anderegeconfronteerd bij de bestrijding van rncidenten met erektrische voertu¡gen,zonnepanelen en windturbines.

De energietrans¡tie is nog vorop in ontwikkering. Ik hecht daarom grote waardeaan kennisontwikkeling over eventuere nieuwe risico,s van de eneigietransitie. Ikheb de ris¡co's van de energietransitie en de effecten daarvan op cre voorbereiding
van de hulpdiensten daaronl aangedragen ars nieuw onderwerp voor deinternationðle onderzoeksagenda van de Europese conrmissie: Hor¡zonEurope,

De risico's staan bij diverse partijen op het netvlies. Het IFV voert sincrs enkerejaren onderzoek uit naar de risico's van de energ¡etransitie, Daärbij worcrt gebruikgemaakt van internatiÕnare ervaring en kennisontwikkerrng. Receni ¡s
energieveiligheid ars specifiek thema benoemd van een rectoraat van het IFV.onder de vlag van de RBC en de Råad van Directeuren veirígheídsregio.s (RDVR)
werkt de stuurgroep energietransit¡e aan kennisontwikkering en de vãrspreiding
ialrvan over het veirig en doermatig oprreden bij incidenteÃ. oe opgeoane kenniskrijgt zijn beslag in praktische handvatien voor brandweermensen. Zo is erbijvoorbeeld een handreiking brandweeroptreden bij incidenten met erektrischevoertuígen opgesteld. Deze is ook verspreid naar organ¡sðlies die een
operationele betrokkenheid hebben bij inciclenten met elektrische voertuigen.

Ge oe fe nd h ei d bra ndwe er
In de procedurevergadering van de vaste commissie voor Justitie en Veirigheid
van 9 oktober 2019 is gesproken over het bericht,Amsterdamse
brandweercommandant: geoefendheid brandweer .absoruut 

niet op orde,, (NRc.nr,
29 september 2019)14. op verzoek van de commissie doe ik uw Kamer hierbij eenreactie toekomen op dit bericht ten behoeve van het Ao Brandweer van l7oktober.

In het Besluit personeer veirigheidsregio's en de bijbehorende bijragen en in deRegeling Personeer ve¡righeidsregio's zijn vakbekwàamheidse¡sen Jpg*no,.nun uoo,-het personeel van de brandweer. Het is de verantwoorderijkheid van de besturenvan de veiligheidsregio's dat het personeel aan die bekwaamheidseisen voldoet.
Dit betekent dat het personeel vakbekwaam wordt door opreiden, en vakbekwaanlblijft door te trainen, bijscholen en oefenen. Het bestuur van de verlrgherdsregro,s
bepaalt de oefenfrequentie, om de veirigheidsregio,s te ondersteun"n bi¡ d"vormgeving van het oefenbereid in de regio's, heeft het Instituut Fysreke
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Veiligheid de't-eidraad oefenen'ontwikkerd. rn deze reidraad zijn
branchestandaarden voor het oefenen opgenomen.

De voor¿rtter van de Veilrgheidsregro Amsterdam-Amstelrand rneldt mij dat cregeoefendherd van de brandweer vordoet aan de vakbekwaarnhe¡dseisen, er ¡s werruimte voor verbete.ng. De Inspectie JenV houdt toezicht op de taakuitvoering
van de veihgherdsregio's, ín 2020 doet zij onderzoek naar cre vakbekwaamheid
van het brandweerpersoneel.

De ma crat i sche te g r ti m i te it
Þe motíe Den Boer, ãðngenonìen r9 februari jr., vrôagt aandacht voor cre
democratische regitimiteit van veirigheidsregió's en de mogerrJkheid van
raadsleden om kennis te verweryen over crrsisbeheersing ãn rampenbestrijding inhet algemeen en de veiligheidsregio in het bljzonder.

uit gesprekken met verschiilende betrokken partijen, zoars de Vereniging vanNederlandse Gemeenten (VNG), het Ministerie u"n SZf, Oe rueOertanå.e
vereniging van Raadsleden (NVR) en het lnstituut Fysieke veiligheid (rFV) maakrk op dat er op meerdere plekken informatie voor raadsleden beschikbaar is endat die in de behoefte van raadsreden voorziet. In die contacten rs ook gewezen
op cle door de Minister van BZK voorgestelde wijziging van de Wet
gemeenschappelijke regelingen. Þeze biedt veiligheidsregio,s en gemeenteraden
straks ook meer mogelijkheden om de controlerende rol van ¡aadsleden vercler
invulling te geven. Het voorster draagt daarmee op een positieve wijze bij aan
verdere betrokkenheid van raadslede,., bij veiligheidsregro,s.

Verneld kan ook worden dat een groot aantar gemeenten en veirigheidsregio,s
proactief experimenteert met nieuwe init¡atieven om gemeenteraadsleden en _
raden verder bij de regio te betrekken. ik onclersteun deze initìatieven van harte.Naar mijn mening is het nuttig, mede in het r¡cht van de motie Den Boer, om dezelnit¡atieven in beerd te brengen zodðt positieve ervar¡ngen gedeerd kunnen
worden. ook voor de in deze br¡ef berranderde thema's is gãeoe betrokkenheid
van gemeenteraden wezenri¡k. Ik heb het Instrtuut Fysiekã veirigheid (IFV)
daarom gevraagd een inventariserend onderzoek te doen n"u. d*ur fracfrtes rondde betrokkenheid van gemeenteraadsreden en -raden brj de veirighËidsregio,s. Derâpportåge wordt na afrondrng op de weÞsrte van het tFv geplaaist en zal ik aanuw Kamer en het VB zenden,

De Minister van Justitie en Veihgherd,

l
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Datum 31 oktober2019
ondenverp Bestuurlijke besluitvorming doorontwikkeling IBGS

Geachte voorzitter veiligheidsregio,

Het Veiligheidsberaad heeft, namens de voorzitters veiligheidsregio, per brief d.d. 1sjanuari 2019 (kenmerk V001) de minister van Justitie en Veitigheid (JenV) verzocht om de
veiligheidsregio's de ruimte te geven om de doorontwikkeling van het specialisme
incidentbestrijding gevaarrijke stoffen (rBGS) verder vorm te geven, voorui¡opend op de
aanpassing van de regelgeving hieromtrent.

De minister van JenV heeft aangegeven (zie bijrage) in beginser positief te staan
tegenover de doorontwikkeling van het specialisme IBGS, zoals die staat omschreven in
de visie op IBGS die in opdracht van de Raad van Brandweercommandanten is opge_
steld.

De minister van JenV is van mening dat, aangezien de ontwikkeling van het specialisme
zich nog in de startfase bevindt, nog onvoldoende duidelijk is wat dL implicaties zijn voor
de bestrijding van incidenten met gevaarlijke stoffen en hoe de verschillende onderdelen
zich met elkaar (gaan) verhouden, op regionaar, interregionaar en randerijk niveau.
Alvorens de regelgeving hieromtrent aan te passen, wil de minister van JenV bovenge_
noemde zaken eerst inzichtelijk hebben. lk heb de Raad van Brandweercommandanten
daarom verzocht om het specialisme IBGS te evarueren en de bevindingen hiervan
uiterlijk 31 augustus 202e op te leveren.

omdat met de doorontwikkeling van de incidentbestrijding gevaarlijke stoffen wordt afge-
weken van de huidige regelgeving, stelt de minister van JenV als voon¡yaarde dat het
bestuur van de veiligheidsregio een formeel besluit neemt om over te gaan tot omvorming
van de regionale organisatie voor incidentbestrijding met gevaarlijke stoffen. Derhalve
heeft de minister verzocht inzichtelijk te maken in hoeverre oe veitigheiosregio,s een
dergelijk besluit hebben genomen.

Zoals in het Veiligheidsberaad van 7 oktober jl. is aangegeven volgt uit een inventarisatie
onder de veiligheidsregio's een divers beeld. Zo zijn er enkele veiligrreiosregio,s die
expliciet een besluit hebben genomen en zijn er enkele regio,s die dit impliciet
(bijvoorbeeld via het dekkingsplan) hebben gedaan.



Veiligheids
beraad

Pagina

2t2

Ook zijn er veiligheidsregio's die voornemens zijn een formeel besluit te nemen en er z'rjn
regio's die tot op heden geen besluit hebben genomen. Gezien het belang van de
doorontwikkeling van het specialisme IBGS wil ik u oproepen om - voor zover dat nog
niet is gedaan - als bestuur van de veiligheidsregio een formeel beslu1 te nemen om
over te gaan tot omvorming van de regionale organisatie voor incidentbestrijding met
gevaarlijke stoffen.

Verder informeer ik u graag over drie aanvullende voonruaarden die de minister van JenV
stelt als kader om de doorontwikkeling verder vorm te geven, te weten:
> Het bestuur van de veiligheidsregio blijft verantwoordelijk voor de specialistische

taken, met uitzondering van de CBRN-taken die worden uitgevoerd door de zes in
het Besluit veiligheidsregio's aangewezen regio's;

> Bij de (voorbereiding van de) incidentbestrijding van gevaarlijke stoffen kunnen vele
partijen betrokken zijn. De veiligheidsregio is en blijft conform artikel 10 wet
veiligheidsregio's verantwoordelijk voor de coördinatie ten behoeve van een
multidisciplinaire aanpak op het gebied van risicobeheersing, repressie en nazorg, in-
clusief de bijbehorende communicatie;

> De doorontwikkeling van IBGS moet leiden tot aantoonbare kwaliteitsverbetering ten
opzichte van de huidige situatie.

De minister van JenV hoopt in het najaar van 2020 een goed beeld te hebben van de
toegevoegde waarde van de doorontwikkeling IBGS, teneinde de regelgeving op dit
onderdeel aan te kunnen passen.

Met vriend ke groet,

A. Kolff
Portefeuillehouder Brandweer Veiligheidsberaad

Bijlage: reactiebrief minister van Justitie en Veiligheid inzake doorontwikkeling IBGS
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en ons kenmerk vermelden.
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brief behandelen,

Datum 26 juti 2019
onderwerp Doorontwi kker ing incid entbestrijding gevaarr ij ke stoften

Geachte heer Bruls,

In uw brief van 15 januari jl.(v001) verzoekt u mii, namens de 25 voorzitters van
de besturen van de veirigheidsregio's, om de veiligheidsregio,s de ruimte te geven
om de doorontwikkeling van de Incident Bestrijding eevaarti¡ke stoffen (IBcs)
verder vorm te geven vooruiilopend op aanpassing van de rãgelgeving.

In mijn brief van 25 maart jr. heb ik aangegeven dat er nog anrbterijk overreggaande was over de randvoorwaarden waaronder ik bereidlou zijn om de
veiligheidsregio's ruimte te geven voor de doorontwikkering van Iacs.

Ik sta in beginsel positief tegenover de doorontwikkering van de
incidentbestr'rjding gevaarlijke stoffen, zoals beschreu"n in de visie IBGS die in
opdracht van de raad van Brandweercommandanten(RBC) door Brandweer
Nederland is opgesterd met vertegenwoordigers en speciaristen uit het verd.
uitgangspunt van de visie op IBGS is, naar ik begrijp, dat de incidentbestrijding
gevaarlijke stoffen eenvoudiger, efficiënter en van hogere kwaliteit wordt. Ik ga ervan uit dat er ook bij de vakorganisaties en crisispartners breed draagvlak is voor
de doorontwikkeling van IBGS.

Het project so IBGS bevindt zich echter in de startfase en zar door de
veiligheidsregio's nog verder moeten worden uitgewerkt. Hierdoor is nog
onvoldoende duidelijk wat de implicaties zijn voor de bestrijding van incidenten
met gevaarlijke stoffen en hoe de verschillende onderdelen zich*tot elkaar (gaan)
verhouden; regionaar, interregionaar en randerijk. om tot aanpassing van de
regelgeving over te gaan moet dit eerst helder zijn.

Voor sommige regio's kan de nieuwe aanpak leiden tot langere opkomsttijden van
de specialistische teams. Hierdoor is de brandweerzorg b¡nnen de betreffende
regio langer op zichzelf aangewezen bij de bestrijding van een incident. Ik leid
hieruit af dat de regionale brandweer IBGS incidenten in de regio met de eerste
aankomende eenheden moet kunnen bestrijden dan wer beheersen tot
specialistische eenheden ter plaatse zijn. Ik verwacht dat hier expliciet rekening
mee wordt gehouden bij de invulling van de regionale brandweerzorg.
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verder is van berang dat de voortgang en opgedane ervaringen met IBGS in deregio's onderdeel uitmaken van de beituurlijke informatievo-orzíening zodat hetbestuur invulling kan geven aan de verantwoorderijkheid voor de brandweezorg,

omdat met de doorontwikkering van de incidentbestrijding gevaarrijke stoffenwordt afgeweken van de huidige regergeving ster ík ars voorwaarde dat hetbestuur van de veirigheidsregio aileieeist eãn besruit neemt waarin z¡j vastregtover te gaan tot de omvorming van de regionale organisatie conform de visie opIBGS. Daarbij dient het bestuur van de uelrigh"idsr"gio zorg te dragen voor eengelijkwaardig kwaliteitsnive.au voor de burgËrs en de veiligheid van het personeel
zoals vastgelegd in het Besluit veiligheidsrãgio,s en de
Arbeidsomstandi ghedenwet.

Ik verzoek u mij uiterlijk 1 oktober 2019 een overzicht toe te sturen van deregio's, waarvan het bestuur heeft besroten over te gaan tot de omvorming vande regionale organisatie ten behoeve van de bestrijdìng van ongevailen metgevaarlijke stoffen conform de visie op IBGS.

Als verder kader voor de doorontwikkering van IBGS geef ik verder de vorgenderandvoorwaarden mee:

' Het bestuur van de veirigheidsregio's brijft verantwoorderijk voor de
specialistische taken, m.u.v. de GBRN- taken die worden uitgevoerd door
de 6 in het Besluit veiligheidsregio,s (Bvr) aangewezen regio,s.

' Brj de (voorbereiding van de) incidentbestrijding van gevårrijke stoffen
kunnen vere partijen betrokken zijn. De veirigheidsrejio is en bri¡ft
conform art' 10 wvr verantwoorderijk voor de coördinatie ten behoeve
van de rearisatie van een multidisciprinaire aanpak op het gebied van
risicobeheersing, repressie en nazorg, inclusief de bijbehorende
communicatie.

' De doorontwikkering van IBGS moet re¡den tot aantoonbare
kwaliteitsverbeter¡ng ten opzichte van de huidige situatie.

Ik wil u verzoeken om uiterrijk 1 0ktober 2020 een kwaritatieve
evaluatierapportage met de bevindingen en de stand van zaken van dedoorontwikkeling IBGS op te reveren. ¡t¡erin kunnen ook de meerjarenc¡jfers vanzowel de voorbereiding-_als de inzet bij incidenten met gevaarlijke stofren wordenmeegenomen om de erFecten van de visie op IBGS duiãeri¡kerie maken.

Ik zal mijn inspectie vragen om kritisch mee te kijken bij de imprementâtie enevaluatie van de doorontwikkeling van IBGS in de regio,! .In het najaar van 2020 hoop ik op basis van het resurtaat van het project soIBGS en de evaruatie een goed beerd te kunnen vormen van de toegevoegdewaarde van de doorontwikkering van IBGS en mogerijke r""rp""tl" in de praktijk.
Dit is nodig om tot een besruit te komen ten aanzien van aãnpassing van deregelgeving.

Dlrector¡ãt.Gêneraal
Polltiê en
Velligheldsregio.s
dgPOL

Datum
26 juli 2019

Ons kenmerk
2658439

De Minister van lustit¡e heid,
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